
 

PARENGTAS 2018 06 05 LNSA KALNŲ SLIDINĖJIMO KOMITETO SUSIRINKIMO PROTOKOLO IŠRAŠAS 

 

2018 06 05 LNSA Kalnų slidinėjimo komiteto (toliau-Komitetas) susirinkimo protokolas 

17:00 Val.  

Dalyvauja 6 nariai iš 5. Kvorumas yra. Sprendimus priimti galime. 

Susirinkimą tvarkomasis/organizacinis. Siekiama susidėlioti darbo komitete specifiką ir gaires.  

 

1. Darbo organizavimas LNSA Klanų slidinėjimo komitete.   

Pristatytas preliminarus komiteto darbo reglamentas. Esminiai dalykai: komitetas renkasi kartą į ketvirtį, 

darbas gali būti organizuojamas ir elektroninėmis bendravimo priemonėmis.  

2. Patikslinamos veiklų kryptis tarp narių, nuspręsta jog visi galime prisidėti prie kiekvienos veiklos. 

Komiteto nariai vieni kitiems padeda; 

3. Numatomos veiklos gairės atsižvelgiant į LNSA veiklos gaires. Projektų vadovas ir komiteto 

pirmininkas parengs gaires ir pateiks tvirtinimui iki Liepos 15 d.  

4. Sprendžiamas klausimas dėl dalyvavimo Pasaulio čempionate Are2019. Kokį kiekį dalyvių 

siunčiame? Artūras Bikulč studijuoja taškų ir finansavimo dokumentus. Bendrauti su Stasu Sabaliausku. Iki 

Liepos 1 d. Vytautas  Aleksandravičius ir Artūras Bikulč pateikia atrankos į pasaulio čempionatą kriterijų 

projektą. Pasirengimo PČ planų pateikimas. Atsakingas Vytautas Aleksandravičius, t.y. sukomunikuoti su 

Ieva Januškevičiūte, Roku Zavecku ir gauti iš jų planus kaip jie ruošis PČ.  A. Drukarovo planą pateiks M. 

Banelis.  

5. FASSA2019 sąrašas dalyvių (Vytautas Aleksandravičius). Gauti informaciją apie kvotas. Keli dalyviai 

gali dalyvauti. 

6. EYOF 2019 – galės dalyvauti tik „Alpių Aido“ mergaitės. Paruošti pasirengimo programą. Pateikti ją 

iki Liepos 1d. LNSA dėl finansavimo iš Olimpinio komiteto gavimo. 

7. FIS LTU varžybos.  Išlaikomas tęstinumas. Iki 2018 08 30 turi būti pateiktos paraiškos į kalendorių. 

Yra numatyta Vasario 16-23 d.d. Mėgėjų čempionatas ir Čempionatas ne FIS formato. Šią savaite būtų gerai 

prasivesti ir FIS varžybas. Derinti su Nicola. Liepos mėnesį numatytas susirinkimas dėl šių varžybų. Datą 

derinsime. 

8. MASTERS lygio varžybų organizavimas. Esminis dalykas kiek taškų už šias varžybas gautų LNSA į 

finansavimo paketą. Nuspręsta studijuoti FIS dokumentus ir planuoti šias varžybas 2020-2021 metų sezonui. 

9. Varžybų organizavimo komandos kūrimas. Koordinuoja Artūras Bikulč ir Andrius Grigaras.  Būtina 

sukurti varžybų organizavimo aprašo projektą iki rugsėjo 30d.  

10. Konferencinių narių pritraukimas į Komiteto darbą. Pateikti pasiūlymus iki Liepos 1d. 

11. Dėl FIS techninio delegato. Kandidatai  buvo siunčiami Dovydui Mickui. Nuspręsta pakartoti laiškus 

Stanislav Sabaliauskui.  
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